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ra que procuri posarse d'acort ab una altra comissió d'industrials y presentarse á 

una nova Assamblea ab unes Bases per tothom acceptades. 

El Congrés d'Olot.—E\ senyor Puig va esplicar els preparatius que'S feyen pe-

r a i Congrés d'Olot que té de celebrarse á les primeries de l'estiu. Detalla la or-

ganisació de les comissions que s'han constituit; anunciá'ls temes que's díscutiríen, 

y avensá la noticia de que, ab ocasió del Congrésj se fan'a á Olot un concurs de 

bestiar. 

Varen pendres en considerado oportunes observacions del senyor marqués de 

Camps, encaminades á obtenir tota la utilitat possible deis Congresos de la Fede

rado. 

Organisació agrícola.^Se va donar compte d'un projecte del senyor Comte de 

Torres-Cabrera, pera ser presentat á les Corts y encaminat á lograr varies ventat-

jes oficiáis pera les entitats de l'Unió Agraria Espanyola. 

El senyor Zulueta feu veure que tota reglamentado era sobrera en aquet punt' 
El senyor Marqués de Camps feu un elogi del Comte de Torres-Cabrera, pero 

considera també inoportú el seu projecte. 

En ei mateix sentit varen parlar els senyors Sagarra, Maspons, Girona y altres. 

Don Salvador Mata va dir que moltes de les ventatges que's proposen, venen in-

volucrades en la Lley de Sindicats Agn'cols. , 

El senyor Maspons, digué que la devolució deis drets de duanes, pera Uevors, 

bestiar y maquinaria que's consigna en dita Lley de Sindicats, es una ventatja que 

peí modo de ser de l'administració, no podrá may teñir efectivitat práctica. 

Parla també en igual sentit el senyor Dachs, reconeixent tots no obstant que la 

Lley en qüestió reuneix algunes bordes condicions. per lo que poí recomanarse la 

constitíició de sindicats ab arreglo á aquella Lley. 

El senyor Zulueta digué que'l director del Banch d'Espanya li havía manifestat 

que'l Bancli, á tots els Sindicats que's constituessin ab escriptura notarial els fa-

ría préstams al 3 y tal vegada al 2 y 1(2 per 100. 

Tractats comerciáis.—Va manifestar el senyor Zulueta que's proposava inter

pelar al Qovern sobre !a denuncia del Tractat ab Noruega y que per la importancia 

d'aquet tractat per ser un precedent pera'ls demés, desitjava inspirar fidelment les 

seves paraules ab els desitjos deis agricultors, per lo que agrairía quants datos se 

li poguessin facilitar. 

Havent índicat el senyor Fontanals la conveniencia de que's procures tractar ab 

el Brasil en benefici deis nostres vins, explicá'l senyor Zulueta les gestions que 

havía fet per tal objecte y que, segons sembla, no serán infructuoses. 

El senyor Qirona feu veure ía necessitat de que en els futurs tractats de comers 

el vi y demés productes naturals, siguin consideráis com á priméres maíeries. 
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